
 

Zápis z 1/2024 jednání výboru Hvězda Pardubice z.s. 
 

ze dne 22. ledna 2024 

 

 

Přítomni:     Tlapáková, Kárníková, Zajíc,  

Omluveni:   Vojta, Wastl 

 

 

1) Závody  

- Odstartovala halová sezóna. 

- Termínová listina se stále ještě tvoří a doplňuje. 

- 4.2. nás čeká KP jednotlivců v hale v Ostravě. 

- Nutné doplnit do termínové listiny všechny naše závody na dráze.  

2) Finance  

- V současné době nikomu nic nedlužíme, všechny závazky jsou uhrazené, ale finanční situace není 

dobrá.  

- Dotační tituly: 

o Kraj – požádáno o individuální dotaci 100.000,-, dále žádost na činnost Dětí a mládeže, a na 

Dětský den s atletikou. Ještě budeme žádat investiční dotaci na obnovu časomíry a tyčkařské 

stojany. 

o Město - termín žádostí je únor – zajistí pí. Kárníková 

o Obvod – 1. vlna žádostí je v únoru – zajistí pí. Kárníková 

- Přišla smlouva na SpS - vystavit fakturu – zajistí pí. Tlapáková 

3) Investice 

- V letošním roce požádáme o invest. dotaci na časomíru a tyčkařské stojany. 

- Doladit vrhačský sektor na vedlejší louce. 

4) Termín dalšího jednání výboru – 26. 2. 2024  

 

 

Z diskuse: 

- Připravit hostování a přestupy na jarní termíny. 

- Jak dál s nájmem stadionu ostatní m subjektům – navýšení pronájmů. 

- Nutné nachystat členskou schůzi – termín: 22. dubna 2024 

 

 

 

Zapsala: Tlapáková 


